
Dagsorden 

KTK86 bestyrelsesmøde – Torsdag den 9. maj kl. 18.00 

Adresse: Urban Gym klublokale  

Til stede: Benjamin, Dion, Ronnie og Jakob, Rikke og Jacqueline 

Gæster:   

Afbud: Cecilie, Maria og Nikolaj 
  

1. Referat fra mødet – torsdag den 4. april 2019  
Referatet fra Cecilie mangler fortsat. 

 

2. Meddelelse fra Formanden 
• Afsluttet Zwift 2019 – Søges om Zwift 2020 hos DIF og DGI's 

foreningspulje/ Nordea puljen  
• Bellahøj lukker på ubestemt tid. Dion vil rette skriftlig henvendelse til 

politikere i Københavns Kommune.  
• Telt med til Tri på tyren? Dion sætter det op fredag.  
• Træningslejren: Dion har modtaget mail fra Kaiser og Frank om samarbejde 

til næste år. Træningsudvalget sender evaluering ud til deltagerne. 
• Herlev triathlon – Der var mange KTK’er med både på startlinjen, men også 

som støtter – God stil ☺ 
• Danmarks bedste klub, bør vi have fokus på det? – Nej, for det bliver 

afhængigt at antal medlemmer, altså kvantitet frem for kvalitet. 
   
3. Økonomi - Status 
• Status økonomi 
• Status medlemmer 
• Punktet udsættes til næste møde 

  
4. Aktivitetsudvalget 
• Dion finder flere dage med tekniktræning (det var super hyggeligt) 
• Jacqueline spørger Ole, om han har lyst til at lave en kend-din-cykel-

workshop, evt. i klubhuset 
• Klubfesten 2019 bliver d. 16. november.  

  
5. Stævneudvalget 
• Klubcup status: Ronnie har endnu ikke talt op på pointene fra første 

afdeling, men er på opgaven. 
  

6. Kommunikationsudvalget 
• Deaktivering af KTK86 Elite. Udvalget laver et opslag om, at vi flytter over til 

vores KTK86 profil 
• Thor aftaler med vores medlemmer om insta takeover.  
• Hjemmesiden skal opdateres: Benjamin vil fremlægge en plan for dette, da 

udvalget skal have input fra bestyrelsen, andre udvalg og vores cheftræner.  
• Evt. lave en race kalender?  Så kan medlemmerne skrive, hvilket stævne de 

skal deltage i.  
• Sæsonplan for eliten - Thor prøver at kigge på denne.  
• Vi vil være mere aktive på vores facebook fan-side profil, hvor vi 

sommetider vil reposte et instagram opslag. 
• Opslag i Facebook-gruppen om nye medlemmer. Jacqueline videresender 

oplysninger til kommunikationsudvalget, som vil lægge dem op i gruppen. 
  

7. Træningsudvalg 
• Snak med Jens status: Er udskudt.  



 
8. Eliteudvalget 
• Triatlon Danmark har søgt midler via Kirkbi fonden – De er godkendt og vi 

kommer til at modtage 
• Eliteudvalget fik desværre afslået deres ansøgning på 67.000 kr. hos DIF og 

DGI's foreningspulje 
  

9. Sponsorudvalget/tøjudvalget 
• Der er bestilt badehætter – Forhåbentlig lander de snart hos os – pris 500 

stk x 37,5 kr samlet – 18.750 kr. Klubbens medlemmer kan købe dem for 

20 kr. ved at indbetale på mobile pay til klubben og skrive navn + 

badehætte. Badehætterne vil ligge i klubhuset. 
• Ronnie taler med Jesper om levering af nye drikkedunke til klubben. 
• Tøjudlevering er i fuld gang, og mange har modtaget deres bestilte tøj  
• Cecilie har skaffet os en aftale hos Speedo ( 20%) – Vi modtager en kode, 

som vi kan bruge. – Det eneste, de kræver. er et lille logo på vores 

hjemmeside 
  

10. Eventuelt 

Jacob arbejder videre med at ansøge om midler til livredningskursus ifm. åbent 

vands svømning. 

Dion kommer med dato for næste generalforsamling. 

 

Næste møde: Torsdag d. 22. august. 


